樹賢基金有限公司

Surein Foundation Limited

環保生活繪畫及填色比賽 2022 ECO-LIFESTYLE DRAWING & COLOURING COMPETITIONS 2022

協辦單位:香港一新美術館、國際奧伊斯嘉香港、西北聯青社、元朗大會堂 Supporting Organisations: The Sun Museum Hong Kong, OISCA International Hong Kong, Y's Men's Club North West, Yuen Long Town Hall

主題: 潔能公交, 低碳出行。

Themes: Clean energy, low-carbon trip-making.

參賽表格 Joining Form

參賽者資料 (請填寫所有欄目) Participant's information (Please complete all sections)					
姓名:	Name:				
參賽組別: Sectors:	口 (A) 親子組 Kindergarten	幼稚生(家長/監護人協助) Kindergarten Children (assisted by Parents/Guardians)			
	口 (B)小學組 Primary School	小學生 Primary School Pupils			
	口 (C) 中學組 Secondary School	中學生 Secondary School Students			
	口 (D)公開組 Open Sector	大專生、在職、退休人士 Tertiary Institution Students, Working and Retired Persons			
*學校名稱: *Name of School / Institution:					
*就讀年級: *Class:	*出生年份 *Year of Birth				
電話: Phone No.:	電郵: Email:				
(*公開組參賽者不需填寫)。 (* Not applicable to Participants of the Open Sector).					

聲	明	:
_		

1. 本人已閱讀比賽章程及同意遵守其規則及注意事項。 Declarations: I have read the Competition Rules and shall abide by them.

2. 本人提交的參賽作品全屬原創,從未參與其他比賽、或抄襲自他人的作品。 如作品會侵犯個人或團體之知識產權,樹賢基金有絕對權取消其參賽資格。

所涉及之法律責任, 皆由參賽者自行全部承擔。

My submitted drawing is original and has not been entered into other competitions, or is not copied from other works. If it infringes the intellectual property rights of any person(s) or corporation(s), the Surein Foundation shall have the absolute right to disqualify me and I shall also be fully liable to all legal consequence incidental thereto.

3. 本人同意樹賢基金使用收集到本人的個人資料,作有關比賽及推廣環保教育 活動之用。

I consent that Surein Foundation may use my personal data for activities in relation to this competition, and for promotion of environmental education.

*簽名: *Signature:	日期: Date:	
* 親子組及小學組象審者須由家長或監護人代簽。		

For the Participants of Kindergarten, and Primary School Sectors, the Parents or Guardians shall sign.

遞交方式 Submission Method:

請將填妥之表格連同參賽作品,掃描或拍攝後,電郵至 info@sf.org.hk 遞交。 Please email the scanned / photographic image of this completed Joining Form together with the drawing or coloured picture to < info@sf.org.hk >.

遞交之作品必須符合 JPEG 檔案制式,檔案上限為 10MB。請保留原作,以供日後

The submitted work must be in the JPEG format, the maximum size shall be 10MB. Please keep the original which may be needed for exhibition.

每位參賽者只可以提交一份作品。學校可以集中同學的作品,連同已簽名的「參 賽表格」,一次過以電郵遞交。

Each participant should only submit one entry. Schools may batch the entries of students and email en bloc to the Surein Foundation at < info@sf.org.hk >.

個人資料 Personal Data:

樹賢基金有限公司及協辦單位以嚴謹的方式處理個人資料。收集到的資料,僅會 用作本比賽、事後的聯絡及環保教育活動之用。參加者若需要取消聯繫,請以書 面通知樹腎基金。

The Surein Foundation and Supporting Organisations take a compliant approach in using personal data collected. Such data are used in relation to this Competition and for environmental education purposes. Please inform the Foundation in writing if you do not wish your personal data to be used.

查詢 Enquires: 電話 Tel: 3181 6437 / 6364 0688 或 or 電郵 Email: info@sf.org.hk